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PROCES-VERBAL 
 

Încheiat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local Gheorgheni, 
din data de 27  iulie 2023 

 

 

Ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Gheorgheni a fost 

convocată pentru data de 27. iulie 2023, ora 15:00, conform dispoziției 
Primarului Municipiului Gheorgheni nr. 641/2023. 

Proiectul ordinelor de zi a ședinței a fost aduse la cunoștința publică prin 

afișare la sediul și pe site-ul oficial al Municipiului Gheorgheni, respectiv a fost 

comunicat consilierilor locali și Prefectului Județului Harghita.  

Ședința a fost deschisă de către secretarul general al UAT Municipiului 
Gheorgheni, dl. Selyem-Hideg Norbert-Vencel. 

Dl. președinte Antal Szabolcs salută pe cei prezenți în sala de ședință, 

respectiv pe dl. primar Csergő Tibor, pe domnii consilieri și pe reprezentanții 
mass-media, și îl roagă pe dl. Selyem-Hideg Norbert-Vencel, secretar 

general al UAT Municipiului Gheorgheni să facă prezența consilierilor locali.  
15.08  
Dl. Selyem-Hideg Norbert-Vencel, secretar general al UAT Municipiul 

Gheorgheni informează plenul cu privire la prezența: din totalul de 17 consilieri 

sunt prezenți 14 consilieri, ședința este legal constituită.  

Au fost prezenți: dl. cons. Bajkó Laszló, dl. cons. Kolcsár Béla, dl. cons. 
Benedek Csaba, dna. Cons. Barabás Orsolya, dl. cons. Csavar Gábor, dl. cons. 
Kulcsár László, dl. cons. Csergő Ottó, Dl. cons. Keresztes Zsombor, dl. cons. 

Vadász-Szatmári István, dl. cons. Antal Szabolcs, dl. cons. Málnási Huba-

István, dl. cons. Candrea Ștefan, dl. viceprimar Len Emil 

Se trece la ordinea de zi, se propune la vot și se votează cele 17 puncte de 
pe ordinea de zi cu 14 voturi în unanimitate pentru.  

 

Ședința începe la ora 15:03 
 

Se propune suplimentarea ordinii de zi cu încă 4 puncte care necesită votul 
consilierilor, astfel:  
 

 Proiect de hotărâre privind modificarea bugetului de venituri și cheltuieli al 
Municipiului Gheorgheni pe anul 2023, 
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 Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului de venituri și 
cheltuieli al Municipiului Gheorgheni, pe trimestrul II al anului 2023, 

Proiect de hotărâre privind organizarea unei comisii mixte de verificare a 

situației din stațiunea Lacu Roșu, 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea continuării investiției „Eficientizarea 

iluminatului public din Municipiul Gheorgheni” prin etapa a II-a.  
 
Se votează suplimentarea ordinii de zi cu 14 voturi în unanimitate.   

 

Dl. cons. Kulcsár László menționează, că încă nu a primit materialele 

informative despre starea diverselor proiecte cu lucrări în execuție, solicitate 

atât verbal, cât și înscris de la primărie.  
 

Domnii cons. Csergő Ottó și Málnási Huba-István propun ca proiectele de 

hotărâre cu modificarea, respectiv aprobarea execuției bugetului să intre în 
dezbatere ca primele puncte a ordinii de zi. Propunerea se votează cu 14 voturi 
în unanimitate. 

 
Se votează ordinea de zi completă cu 14 voturi în unanimitate. 
 

Dl. director executiv interimar cu atribuții aferente serviciului de 

alimentare cu apă și canalizare, Zólya László-András cere cuvânt, și prezintă pe 
scurt cele 2 probleme cu care se confruntă, respectiv că propunerea sa de 

modificare a bugetului nu a intrat în ședință, și că acestp fapt ar putea avea 

efect negativ, sau ar putea crea imposibilitate asupra contractării care trebuie 
reînnoită în 3 zile. Cealaltă problemă este că contractantului, care a executat 

extinderea rețelei de canalizare pe strada Rákóczi nu a fost plătită suma 
promisă (50 de mii lei) de către Primărie. Totodată, domnul director precizează, 

că în cazul în care nu se va efectua nici o schimbare în privința decurgerii 
proceselor de lucru, respectiv nu se va găsi o rezolvare a problemelor viabilă, el 

va fi nevoit să-și dea demisia de la SPLTAC.  
Doamna consilier Barabás Orsolya, domnii consilieri Vadász-Szatmári 

István și Málnási Huba-István și-au exprimat neplăcerea și neînțelegerea 

asupra acestui caz, și cer rezolvarea cât mai rapidă a problemelor de la 

primărie și de la contabilitate.  

Dna. Fülöp Katalin, directorul executiv a direcției economice precizează, 

că contractarea se poate realiza și fără efectuarea plăților, fiindcă cheltuielile 

aferente sunt încadrate în creditul de angajament. Plățile nu se pot efectua, 
fiindca suma a fost încadrată în a 4.-lea sfert al bugetului general anual. A 

reflectat, că propunerea pentru modificarea bugetului a fost adusă în fața 

consiliului în ultimele ședințe, dar fără rezultate, fiindcă nu s-a ajuns la 

consens în privința voturilor. Ceea ce privește neplata contractantului, explică, 

că modificarea de buget nu s-a realizat în luna iulie, așa cum era stabilit în 
prealabil, acesta va avea loc cândva în mijlocul lunii august.  

 
La propunerea domnului consilier Keresztes Zsombor urmează o pauză 

până la ora 15:28. 

 

Punctele de pe ordinea de zi pentru aprobare și dezbatere sunt 
următoarele: 
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1.) Proiect de hotărâre privind modificarea bugetului de venituri și cheltuieli al 
Municipiului Gheorgheni pe anul 2023, 

 
Dna. directoare Fülöp Katalin prezintă detaliile modificării bugetului de 

venituri și cheltuieli. Se prezintă schimbări/mișcări în bugetul Liceului 

Tehnologic „Fogarassy Mihály”, Școala Gimnazială „Kós Károly”, Teatrul Figura 

Stúdió Színház și a Spitalului Municipial.  
 

Dl. cons. Kolcsár Béla menționează, că conținutul proiectului de hotărâre 

prezentat nu este aceeași cu cele propuse în prealabil.  
 

Nu mai are nimeni întrebări sau observații, se votează cu 14 voturi în 
unanimitate.  

 
S-a adoptat Hotărârea cu nr. 143/2023 privind modificarea bugetului de 

venituri și cheltuieli al Municipiului Gheorgheni pe anul 2023. 
 

2.) Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului de venituri și 
cheltuieli al Municipiului Gheorgheni, pe trimestrul II al anului 2023.  
 

Dna. directoare Fülöp Katalin prezintă pe scurt importanța aprobării 

execuției bugetului de venituri și cheltuieli conform legii nr. 273 privind 
finanţele publice locale.  

 

Nu are nimeni întrebări sau observații, se votează cu 14 voturi în 
unanimitate.  

 

S-a adoptat Hotărârea cu nr. 144/2023 aprobarea execuției bugetului de 

venituri și cheltuieli al Municipiului Gheorgheni, pe trimestrul II al anului 
2023.  

 
3.) Aprobarea proceselor-verbale ale ședințelor Consiliului Local al Municipiului 
Gheorgheni din data de:  27 aprilie 2023, 11 mai 2023, 03 iulie 2023, 05 iulie 
2023, 17 iulie 2023, 20 iulie 2023 – ședințe extraordinare,, 

 
Se supune la vot aprobarea proceselor-verbale, care se acceptă cu 14 voturi in 
unanimitate. 

 

4.) Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de şedinţă al Consiliului 
Local al Municipiului Gheorgheni, pe luna august 2023, 

 
Se supune la vot și se votează cu 14 voturi în unanimitate.  

 

S-a adoptat Hotărârea cu nr. 145/2023 privind alegerea președintelui 

de ședință al Consiliului Local al Municipiului Gheorgheni, pe luna august 
2023. 

 

5) Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de burse lunare de 
performanţă, de merit, de studiu şi de ajutor social acordate pentru elevii din 
învăţământul preuniversitar cu frecvenţă, care se acordă în anul şcolar 2022–
2023, în instituţiile de învăţământ preuniversitar din municipiul Gheorgheni, 
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Din cauza absenței inițiatorului, dl. viceprimar Len Emil-Balázs prezintă pe 

scurt punctul 4 de pe ordinea de zi. Nu are nimeni întrebări sau observații, se 

supune la vot și se votează cu 14 voturi în unanimitate.  
 
S-a adoptat Hotărârea cu nr. 146/2023 privind aprobarea numărului 

de burse lunare de performanţă, de merit, de studiu şi de ajutor social 
acordate pentru elevii din învăţământul preuniversitar cu frecvenţă, care se 
acordă în anul şcolar 2022–2023, în instituţiile de învăţământ preuniversitar 

din municipiul Gheorgheni. 
 

6) Proiect de hotărâre privind revocarea dreptului de folosinţă gratuită al 
Inspectoratului de Jandarmi Judeţean Harghita, asupra  unor spații din imobilul 
situat în municipiul Gheorgheni str. Carpaţi nr.7, judeţul Harghita, aflat în 
domeniul public al Municipiului Gheorgheni, 
 
 

Din cauza absenței inițiatorului, dl. viceprimar Len Emil-Balázs prezintă pe 
scurt punctul 6 de pe ordinea de zi. 

 

Dl. cons. Vadász-Szatmári István pune întrebarea, unde se mută jandarmii.  
Dl. viceprimar Len Emil-Balázs răspunde, că se mută pe strada Ciobotului, 

la Centrul de Perfecționare a Pregătirii Cadrelor Jandarmi Gheorgheni.  

 

 Nu mai are nimeni întrebări sau observații, se supune la vot și se votează 
cu 14 voturi în unanimitate. 
 

S-a adoptat Hotărârea cu nr. 147/2023 privind revocarea dreptului de 
folosinţă gratuită al Inspectoratului de Jandarmi Judeţean Harghita, asupra  

unor spații din imobilul situat în municipiul Gheorgheni str. Carpaţi nr.7, 
judeţul Harghita, aflat în domeniul public al Municipiului Gheorgheni. 

 

7) Proiect de hotărâre privind darea în administrare către Serviciul Public 
Local de Termoficare, Apă și Canalizare Gheorgheni a unor spații unor spații, în 
suprafaţă totală de 59,88 mp, din imobilul situat în strada Carpați nr. 7, aflate în 
domeniul public al U.A.T. Municipiul Gheorgheni, 

 

Din cauza absenței inițiatorului, dl. viceprimar Len Emil-Balázs vprezintă 

pe scurt punctul 7 de pe ordinea de zi, nu are nimeni întrebări sau observații, 
se supune la vot și se votează cu 14 voturi în unanimitate.  

 
S-a adoptat Hotărârea nr. 148/2023 privind darea în administrare către 

Serviciul Public Local de Termoficare, Apă și Canalizare Gheorgheni a unor 

spații unor spații, în suprafaţă totală de 59,88 mp, din imobilul situat în strada 

Carpați nr. 7, aflate în domeniul public al U.A.T. Municipiul Gheorgheni. 
 

8)  Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind 
repartizarea și închirierea locuințelor de tip ANL, aflate pe raza teritorială a 

Municipiului Gheorgheni și în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Gheorgheni,  

 

Din cauza absenței inițiatorului, dl. viceprimar Len Emil-Balázs prezintă 
pe scurt punctul 8 de pe ordinea de zi.  
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Dl. consilier Vadász-Szatmári István pune întrebarea, ce s-a schimbat în 
regulament, de ce trebuie aprobat din nou.  

Dl. viceprimar Len Emil-Balázs răspunde, că conform legii, regulamentul 

și bugetul proiectului trebuie aprobat, respectiv recalculat  anual.  

Nu mai are nimeni întrebări sau observații, se supune la vot și se votează 
cu 14 voturi în unanimitate.  

 

S-a adoptat Hotărârea cu nr. 149/2023 pentru aprobarea 

Regulamentului privind repartizarea și închirierea locuințelor de tip ANL, aflate 

pe raza teritorială a Municipiului Gheorgheni și în administrarea Consiliului 
Local al Municipiului Gheorgheni. 

 
9) Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului cotizaţiei Municipiului 
Gheorgheni în Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară Centru Sportiv Harghita – 
Gheorgheni  – Hargita-Gyergyó Sportközpont Önkormányzati Fejlesztési 
Társulás, pentru anul 2023, 

  

Din cauza absenței inițiatorului, dl. viceprimar Len Emil-Balázs prezintă 

pe scurt punctul 9 de pe ordinea de zi, nu are nimeni întrebări sau observații, 
se supune la vot și se acceptă cu 14 voturi în unanimitate. 
 

S-a adoptat Hotărârea cu nr. 150/2023 privind aprobarea cuantumului 
cotizaţiei Municipiului Gheorgheni în Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară 

Centru Sportiv Harghita – Gheorgheni  – Hargita-Gyergyó Sportközpont 
Önkormányzati Fejlesztési Társulás, pentru anul 2023. 

 

10) Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației cadastrale de 
dezlipire a unui imobil înscris în cartea funciară  nr. 55754 Gheorgheni, 

 

Din cauza absenței inițiatorului, dl. viceprimar Len Emil-Balázs prezintă 

pe scurt punctul 8 de pe ordinea de zi. Nu are nimeni întrebări sau observații, 
se supune la vot punctul 10 de pe ordinea de zi, care este votată cu 14 voturi 
în unanimitate.  

 
S-a adoptat Hotărârea cu nr. 151/2023 privind aprobarea 

Documentației cadastrale de dezlipire a unui imobil înscris în cartea funciară  
nr. 55754 Gheorgheni. 

 
11) Proiect de hotărâre privind aprobarea recoltării/valorificării masei 
lemnoase pe picior provenit din proprietatea publică a Municipiului Gheorgheni, 
anul de producție 2023,  și stabilirea prețurilor de pornire la negociere, 
 

Din cauza absenței inițiatorului, dl. viceprimar Len Emil-Balázs prezintă 

pe scurt punctul 11 de pe ordinea de zi. Nu are nimeni întrebări sau observații, 
se votează cu 14 voturi pentru.   

 

 S-a adoptat Hotărârea cu nr. 152/2023 privind privind aprobarea 
recoltării/valorificării masei lemnoase pe picior provenit din proprietatea 

publică a Municipiului Gheorgheni, anul de producție 2023,  și stabilirea 

prețurilor de pornire la negociere 
 
12) Proiect de hotărâre privind abrogarea art.1 din  H.C.L. nr. 65/2016 –  

privind dezmembrarea unui imobil aparținând domeniului public al Municipiului 
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Gheorgheni –, și radierea notării propunerii de dezlipire din Cartea Funciară nr. 
52134 Gheorgheni,          
   

Din cauza absenței inițiatorului, dl. viceprimar Len Emil-Balázs prezintă 

pe scurt punctul 12 de pe ordinea de zi. Nu are nimeni întrebări sau observații, 
se votează cu 14 voturi în unanimitate. 

 

S-a adoptat Hotărârea cu nr. 153/2023 privind abrogarea art.1 din  

H.C.L. nr. 65/2016 –  privind dezmembrarea unui imobil aparținând 

domeniului public al Municipiului Gheorgheni –, și radierea notării propunerii 
de dezlipire din Cartea Funciară nr. 52134 Gheorgheni. 

 
13) Proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiei de identificare a 
persoanelor şi familiilor marginalizate social şi a Programului de măsuri pentru 

prevenirea şi combaterea marginalizării sociale, pe anul 2023,  
 

Gereöffy Imola, dna. director executiv a Direcției Asistență Socială 
prezintă pe scurt punctul 13 de pe ordinea de zi. Nu are nimeni întrebări sau 

observații, se votează cu 14 voturi în unanimitate. 
 

S-a adoptat Hotărârea cu nr. 154/2023 privind aprobarea Metodologiei 
de identificare a persoanelor şi familiilor marginalizate social şi a Programului 
de măsuri pentru prevenirea şi combaterea marginalizării sociale, pe anul 

2023. 
 

14) Proiect de hotărâre privind numirea unui administrator provizoriu la 
Societatea Vitalissima S.R.L. din Gheorgheni până la organizarea procedurii de 
selecţie a administratorilor, 
 

Din cauza absenței inițiatorului, dl. viceprimar Len Emil-Balázs prezintă 
pe scurt punctul 14 de pe ordinea de zi.  

 

Dl. consilier Kulcsár László propune o modificare, dorește, ca în loc de 2 

luni să fie prelungită perioada pentru ocuparea funcției de administrator 
provizoriu în 15 luni.  

Dl. secretar general Selyem-Hideg Norbert-Vencel expică, că această 
modificare nu se poate realiza, fiindcă conform legii 187/2023, art.29 alin.2 
durata mandatului administratorului provizoriu este de maximum 5 luni, cu 

posibilitatea prelungirii, o singură dată, pentru încă 2 luni, pentru motive 

întemeiate. În cazul în care procedura de selecție și nominalizare a 

administratorilor permanenți este finalizată înainte de expirarea perioadei 
pentru care a fost numit administratorul provizoriu, administratorul sau 

administratorii permanenți sunt desemnați de îndată de către adunarea 

generală a acționarilor, iar mandatul administratorilor provizorii încetează.  

Dl. președinte Antal Szabolcs pune întrebarea, dacă dl. cons. Kulcsár își 
susține propunerea de modificare, sau renunță.  

Se renunță la propunerea pentru modificare,  nu mai are nimeni 

întrebări sau observații, se votează cu 14 voturi în unanimitate.  
     

S-a adoptat Hotărârea cu nr. 155/2023 privind numirea unui administrator 
provizoriu la Societatea Vitalissima S.R.L. din Gheorgheni până la organizarea 

procedurii de selecţie a administratorilor. 
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15) Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 85/2023 privind 
aprobarea Caietului de obiective, a Regulamentului de organizare şi  desfăşurare 
a concursului de proiecte de management la Centrul Cultural Gheorgheni, 

 

Din cauza absenței inițiatorului, dl. viceprimar Len Emil-Balázs prezintă 
pe scurt punctul 15 de pe ordinea de zi. 

 

Dl. director Benedek Tibor-Magor salută pe scurt pe cei prezenți, și spune 

câteva cuvinte despre activitățile și experiențele anterioare profesionale. 

Precizează faptul, că în funcție de susținere și motivații personale, va aplica și 
pentru postul permanent de director al Centrului Cultural Gheorgheni. 

Domnii consilieri Málnási Huba-István, Kulcsár László și Bajkó László 

urează bun venit, mult spor și noroc pentru mandatul de interimar.  
 

 Nu are nimeni întrebări sau observații, se votează cu 14 voturi în 

unanimitate. 
 
S-a adoptat Hotărârea cu nr. 156/2023 pentru modificarea H.C.L. nr. 

85/2023 privind aprobarea Caietului de obiective, a Regulamentului de 
organizare şi  desfăşurare a concursului de proiecte de management la Centrul 
Cultural Gheorgheni 

 
16) Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de activitate al 
Centrului Cultural  Gheorgheni,  pe anul 2023 
 

Din cauza absenței inițiatorului, dl. viceprimar Len Emil-Balázs prezintă 

pe scurt punctul 16 de pe ordinea de zi, și îl roagă pe dl. director Benedek 

Tibor-Magor să ia cuvântul și să prezinte detaliile programului.  
 Dl. director Benedek Tibor-Magor prezintă detaliile programului de 

activitate al Centrulul Cultural Gheorgheni pe anul 2023, și subliniază faptul, 

că nu a decurs încă procesul de predare-primire a sarcinilor și a activităților la 
zi cu fostul director, dl. Fórika Sebestyén.  

 Dl. consilier Málnási Huba-István propune, se se reintroducă începând 
cu anul 2024 programul popular zilele sportului în familie.  

 Dl. director subliniază faptul, că momentan nu este capacitate pentru un 

program în plus, se lucrează cu un număr total de 3 referenți, momentan nu 

există suficientă capacitate pentru a încadra un nou program, și nu este 

convins, că se va găsi un specialist pentru organizarea și efectuarea propriu-
zisă a noului program.  

 Dl. consilier Málnási Huba-István precizează, că se dorește reâncadrarea 

programului susnumit din anul viitor, din 2024, și că nu este neapărat necesar 

de un specialist pentru a organiza evenimmentul. Totodată âși oferă ajutorul la 
organizarea zilelor sportului în familie.  

 

 Nu mai are nimeni întrebări sau observații, se votează cu 14 voturi în 
unanimitate. 
 

S-a adoptat Hotărârea cu nr. 157/2023 privind aprobarea Programului de 
activitate al Centrului Cultural  Gheorgheni,  pe anul 2023 
 

17) P.U.Z.  pentru construire Centru comercial brilocaj, depozit oțel, amenajare 
parcare și spațiu verde – beneficiar S.C. Melinda-Impex Instal S.R.L. – se 
avizează de către comisia de specialitate nr. 3. 
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Din cauza absenței inițiatorului, dl. secretar general Selyem-Hideg 
Norbert-Vencel prezintă pe scurt punctul 17 de pe ordinea de zi. Precizează, ca 

momentan este în faza de pre-aprobare, ca să aibă posibiliatatea și Consiliul 

Local de a-și susține eventualele obiecții în legătură cu avizarea obiectivului 
susnumit.  

 
Dl. cons. Kulcsár László face referire la punctul anterior de pe ordinea de 

zi, și roagă ajutorul domnului director Benedek Tibor-Magor în privința 
comercializării bileterul pentru festivalul „Egyfeszt” pe treitoriul biroului 
Centrului Cultural.  

Dl. președinte Antal Szabolcs roagă participanții să rămână la subiect, și 
să discute aceste probleme la punctul „Întrebări și interpelații” de pe ordinea de 
zi.  

 

Dl. cons. Bajkó László atrage atenția, că proiectul conține și avizarea 

unui depozit de oțel, detaliile acestuie trebuie clarificate din punct de vedere 

urbanistic, fiindcă nu este sigur, că ar fi indicat avizarea unui depozit de oțel în 

apropierea unei zone rezidențiale.  

Dl. cons. Csergő Ottó propune, să fie invitat și proprietarul S.C. Melinda-
Impex Instal S.R.L la următoarea ședință.  

Dl. cons. Bajkó László propune convocarea unui forum pentru 
clarificarea lucrurilor.  
 

18) Probleme pentru dezbatere/informare: 
a) Punctul de vedere nr.961/2023 a SPLTAC – referitoare la 

Plîngerea prealabilă nr.11763/2023, 

b) Raport privind activitatea desfășurată de asistenții personali ai 
persoanelor cu handicap grav pe semestrul I al anului 2023. 

 

Punctul a) al ordinii de zi este prezentat pe scurt de către dl. secretar general, 
Selyem-Hideg Norbert-Vencel.  

Puncul b) al ordinii de zi, respectiv raportul este prezentat pe scurt de către 
domnul viceprimar Len Emil-Balázs.  
 

Nu are nimeni întrebări sau observații, se trece la punctul următor de pe 
ordinea de zi.  
 

19) Întrebări şi interpelări. 
 

Dl. Árus Zsolt cere cuvânt, și informează plenul referitor la 2 subiecte, primul 
în legătură cu posibilitatea depunerii unei plângeri penale colective, iar celălalt 

în legătură cu expunerea steagurilor în mod invers. 
 

Dl. cons. Málnási Huba-István mulțumește viceprimarului Len Emil-Balázs 
ajutorul acordat pentru umplerea drumurilor în cartierul Bucin.  

Se aduce discuția la quantumui cotizației plătibile a Municipiului Gheorgheni 
în Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară Centru Sportiv Harghita – 

Gheorgheni  – Hargita-Gyergyó Sportközpont Önkormányzati Fejlesztési 
Társulás, pentru anul 2023. Se solicită invitarea domnului Kercsó Zoltán, 
managerul Clubului Sportiv Gheorgheni - Városi Sport Klub Gyergyó pentru 

clarificarea situației.  
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Dl. consilier Vadász-Szatmári István se interesează despre starea planului 
urbanistic zonal pentru amenajare pârtiei de schi.  
Dl. secretar general Selyem-Hideg Norbert-Vencel asigură faptul, că PUZ-ul 

susnumit va intra în ședința ordinară din data de 24.08.2023. 
 
Dl. cons. Kulcsár László revine la întrebarea de ce nu au primit consilierii încă 

materia/raportul solicitat de nenumerate ori în legătură cu starea de execuție a 

proiectelor în curs, dacă există persane plătite în rândul angajaților pentru 

urmărirea lucrărilor și pentru întocmirea raporturilor precizate. Nu înțelege, 

cum nu există la nivelul primăriei angajați plătiți pentru elaborarea acestor 

rapoarte și pentru urmărirea lucrărilor în curs.  
Dl. Kodácz Zoltán precizează, că membrii echipelor de proiecte au primit bani 

numai pentru lunile octombrie 2022, martie și aprilie 2023, deci în totatlitate 

numai 3 luni au fost plătite, și nu înțelege, unde se oprește procesul de plată a 
muncii depuse în aceste proiecte.  

Dl. cons. Málnási Huba-István dorește confirmare la un anumit subiect, dânsul 

precizează, că a auzit că domnul primar Csergő Tibor-András primește bani, 
până un plus de 50% din salariul lunar pentru aceste proiecte, care este plătită 

în fiecare lună.  

Dl. Kodácz Zoltán confirmă faptul, și precizează, că în momentul de față există 

4 procese în inițiate de sindicat pentru recuperarea neplății membrii echipelor 
de proiecte.  

 

Domnul consilier Bajkó László reamintește pe cei prezenți, că ședința trecută a 
rugat domnul primar să prezinte un document, unde se poate urmări ordinea 

și faza lucrărilor în curs. Domnii consilieri Bajkó László și Kulcsár László își 
exprimă îngrijorarea, că din cauzul haosului creat în jurul diverselor proiecte și 
lucrări în execuție în oraș, aceste lucrări și proiecte nu vor fi finalizate la timp, 

și în cazul terminării fondurilor sau în caz de neplată, executorii vor renunța, 

iar lucrările începute vor rămâne nefinișate cu orașul în șantier.  

Domnii consilieri își exprimă totodată neplăcerea, că degeaba au solicitat atât 

verbal, cât și în scris raportul complex cu datele la zi cu diversele faze ale 

lucrărilor în curs, la momentul de față acest raport nu există, și din cauza 

dezorganizării și întârzierii lucrărilor, cât și din cauza creșterii contribuției 

proprie la diversele proiecte există riscul că orașul va rămâne fără supiciente 

fonduri pentru finalizarea lucrărilor. Se mai vorbește și de calitatea discutabilă 
a lucrărilor deja efectuate, iar concluzia finală este că trebuie găsită o rezolvare 

înainte ca haosul să cuprindă orașul. Dl. cons. Málnási Huba-István consideră, 
că din păcate nu este neapărat nevoie de o prezentare a lucrărilor deja 

efectuate, trebuie doar să aruncăm o privire la starea trotuarelor la momentul 

de față.  

Dna. cons. Barabás Orsolya atrage atenția problemei secțiunilor de drum, care 
nu vor fi astfaltate, fiindcă nu s-a ajuns la consens cu proprietarii în legătură 

cu porțiunea de drum cu care ar trebui lărgit trotuarul pentru acoperirea 

standardelor, și  care intră în proprietate privată.  
 
Dl. director Benedek Tibor-Magor răspunde la întrebarea domnului consilier 

Kulcsár László în legătură cu comercializarea biletelor, și specifică, că acest 
lucru este posibil numai între orele 08-16.00, în intervalul normal de lucru, în 

prezența și sub supravegherea angajaților.  
 

Se trece la penultimul punct de pe ordinea de zi, care constă în 
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20)  Proiectul de hotărâre privind organizarea unei comisii mixte de 
verificare a situației din stațiunea Lacu Roșu, 

 

și este prezentat pe scurt de către domnul consilier Bajkó László, cine 

prezintă detaliile, circumstanțele și antecedentele cazului. Roagă consilierii, să 
voteze pentru proiectul de hotărâre, care ar ajuta participarea la decizii a 

consilierilor în legătură cu problemele legate de stațiunea de la Lacu Roșu.  

Dl. secretar general Selyem-Hideg Norbert-Vencel atrage atenția, că 

conformitatea cere retragerea punctului „a” din proiectul de hotărâre, domnul 
viceprimar Len Emil-Balázs nu poate fi membu în comisia mixtă, deoarece 

prezența sa ar intra în categoria de conflict de interese.  

Consilierii sunt de acord cu cele prezentate mai sus, și se înțeleg la o 
întâlnire pe data de 10 august 2023, de la ora 12.00. Dl. consilier Csavar 

Gábor propune, să fie modificat-completat proiectul de hotărâre cu specificația, 

că este necesar ca să fie verificată toată zona Lacului Roșu, nu numai stațiunea 
Monturist.  

Dl. secretar general Selyem-Hideg Norbert-Vencel propune formularea 

unui amendament pentru modificarea proiectului de hotărâre.  
Se propune spre vot acceptarea amendamentului, care se acceptă cu 12 

voturi în unanimitate.  
Se propune la vot proiectul de hotărâre împreună cu amendament, care 

se acceptă cu 12 voturi în unanimitate.  

 
S-a adoptat Hotărârea cu nr. 158/2023 privind organizarea unei 

comisii mixte de verificare a situației din stațiunea Lacu Roșu. 
 

21) Proiect de hotărâre privind aprobarea continuării investiției 
„Eficientizarea iluminatului public din Municipiul Gheorgheni” prin etapa a II-a. 

 
Dl. viceprimar Len Emil-Balázs prezintă pe scurt proiectul de hotărâre. 

Dl. consilier Kulcsár László pune întrebarea, dacă se pot monta corpuri de 

iluminat și în locuri, unde nu au fost până acum. Răspunsul este da, se pot 
monta.  

 

 La ora 16:56 Se cere o scurtă pauză pentru avizarea proiectelor de 
hotărâre pentru ultimele două puncte de pe ordinea de zi de către comisia de 
specialitate, după care proiectul de hotărâre este votat cu 12 voturi în 

unanimitate.  
 

S-a adoptat Hotărârea cu nr. 159/2023 privind aprobarea continuării 

investiției „Eficientizarea iluminatului public din Municipiul Gheorgheni” prin 
etapa a II-a. 
 

 

Nu mai are nimeni întrebări sau observații, ședința de închide la ora 17:18.  
 

 

PREȘEDINTELE ȘEDINȚEI,      SECRETARUL GENERAL AL UAT, 
Antal Szabolcs         Selyem-Hideg Norbert-Vencel 
     
 
 
        Întocmit: Rusu Rowenna 


